
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1393
Vil ministeren kommentere på artiklen ”Er forbrydere gået fri? Anklagemyndighedens suc-
cestal vækker politisk bekymring”, JP, den 31. juli 2021, herunder redegøre for årsagen
til, at anklagemyndigheden tilsyneladende henlægger et højere antal sager end tidligere,
samt om det efter ministerens opfattelse er en hensigtsmæssige måde at bekæmpe
sagsbunker på? Vil ministeren ligeledes kommentere på det forhold, at det kunne se ud
som om, at sagsbehandlingstiden og sagsbunkerne bekæmpes ved at lukke sager?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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